

## TWGHs Lo Kon Ting Memorial College

25 October 2018

All F.6 graduates:

We would like to inform you that you may collect the HKDSE Examination 2018 certificate **between 31 October and 10 December 2018**. Please check your personal data (such as Chinese/English name and Hong Kong ID card number) on the certificates carefully, should amendments be necessary, please contact Mr. Luk to complete the amendment request forms and return them together with your certificate as soon as possible. No amendment of personal data on a certificate will be accepted after 17 December 2018.

School office hours :

Monday to Friday : 9:00 am to 12:00 nm 1:30 pm to 4:30 pm

Saturday : 9:00 am to 12:00 nm

Sunday and Public holiday : closed

If you have any queries, please feel free to contact Mr. Luk at 2474 2678

Careers Committee

### 東華三院盧幹庭紀念中學

中六畢業同學 :

2018年度中學文憑考試證書現已備妥，同學可於**2018年10月31日至2018年12月10日之間**回校到校務處簽收。請同學核對證書上的個人資料(包括中、英文姓名及香港身分證號碼)，如需作出更正，請盡早聯絡陸濤老師及遞交填妥的申請更正表格。在2018年12月17日之後，學校將不接納更改證書上個人資料的申請。

校務處辦公時間：

星期一至五： 上午9時至中午12時 下午1時30分至4時30分

星期六： 上午9時至中午12時

星期日及公眾假期： 休息

如有查詢，請致電2474 2678與陸濤老師聯絡

升學及就業輔導組

二零一八年十月二十五日